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Shiftmix 1 and 2 
整合式車把手夾鉗 

Take the part you need for your shifter, put it inside the clamp and fix it with screw. 

取出適用於該變速撥桿的夾鉗轉接座，將它置入於夾鉗本體後，搭配螺絲鎖固。 

Mount your shifter at Shiftmix clamp by taking care of correct torque of the shifter.  

將變速撥桿安裝在整合式夾鉗上，並注意鎖固變速撥桿的扭力值是否正確。 

Mount the master on the handlebar, 

Torque 4Nm upper screw first then the 

lower. 

將煞把組安裝在車把手上，以 4Nm 扭力值先

鎖緊夾鉗上方的螺絲，再鎖緊下方的螺絲。 

Tighten now the screw for the shifter with 4Nm and adjust the correct position of the 

shifter. Adjust now the correct position of the shifter and tighten it. 

調整變速撥桿（前、後）到您使用的適當位置後，以 4Nm 扭力值鎖緊夾鉗轉接

螺絲。調整變速撥桿距離（左、右），依照您使用的適當位置進行鎖固。 

Download the complete manual on www.magura.com  欲下載完整版手冊，請上官方網站 www.magura.com 

Specifications are subject to change without prior notice!  規格如有變更，恕不另行通知！
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